
Ad punkt 3) Beretning 

I 2021 er der ud over generalforsamlingen afholdt et internat og to møder. Internatets tema var trivsel og 

arbejdsglæde. Der var foretaget en spørgeskemaundersøgelse inden internatet, og besvarelserne dannede 

basis for en del af temaet. Vi havde hjælp af to konsulenter; Heidi Bøgelund og Thomas Uhre. Desuden var 

Christian Freitag til stede for at fortælle om OK-forhandlinger og hans karriere i PLO. 

Der var enighed om at gentage internatet i 2022 med den ændring, at det foregik fra lørdag til søndag. 

Teamet vil være det samme og foregå på Marienlyst. 

På de to andre klyngemøder var temaerne henholdsvis; det nære sundhedsvæsen og overenskomstens 

ydelser. Klyngemødet om det nære sundhedsvæsen var med deltagelse af flere af kommunens instanser 

(hjemmepleje, Tranehaven, Jobcenter, Børn og unge, hjælpemidler) samt en repræsentant fra de 

privatpraktiserende fysioterapeuter. 

Klyngemødet om overenskomstens ydelser blev iværksat med data fra klinikkernes brug af specifikke ydelser 

udvalgt af klyngebestyrelsen. 

Desuden ansatte klyngebestyrelsen en sekretær (Helle Thilo) som en hjælp til de praktiske opgaver. Helle er 

journalist og arbejder som konsulent samt aflønnes efter timeforbrug. Helle har bl.a. oprettet en hjemmeside 

for Gentofteklyngen. 

Bestyrelsen har planlagt fire møder i 2022. Det første møde vil bl.a. indeholde en generalforsamling samt et 

datadrevet kvalitetsarbejde om smertestillende medicin. Herudover er der planlagt to møder i Gentofte hvor 

emnerne er iskæmisk hjertesygdom/hypertension og kommunalsamarbejde, begge møder vil være 

datadrevet. Internatet vil blive gentaget i 2022 den 5-6/11. 


